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(98/C 196/54) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ P-3939/97

υποβολή: Mihail Papayannakis (GUE/NGL) προς την Επιτροπή

(4 ∆εκεµβρίου 1997)

Θέµα: Νοµιµοποίηση εσόδων από παράνοµες δραστηριότητες

Σύµφωνα µε πληροφορίες − το θέµα έχει φθάσει στην ελληνική βουλή − υπάρχουν τράπεζες που επιδίδονται στη
νοµιµοποίηση εσόδων από παράνοµες δραστηριότητες (ξέπλυµα χρήµατος) κατά παράβαση της οδηγίας
91/308/ΕΟΚ (1) την οποία οι ελληνικές αρχές έχουν ενσωµατώσει (νόµος 2331 φύλλο Ε.Κ. 173 της 24.8.1995)
στην εσωτερική έννοµη τους τάξη.

Çδη υπάρχουν 27 καταγγελίες που θα εξεταστούν από την Επιτροπή για τον έλεγχο των συναλλαγών της Βουλής.
Οι ίδιες οι τράπεζες αναγνωρίζουν την αδυναµία τους να ελέγξουν τις συναλλαγές τους, πράγµα που αποδεικνύει
ότι υπάρχουν προβλήµατα εφαρµογής της οδηγίας 91/308/ΕΟΚ.

Σε προηγούµενη ερώτησή µου (2), ο Επίτροπος κ. Μόντι είχε απαντήσει (13.05.1996) ότι «...εάν υπάρξουν
οποιεσδήποτε αµφιβολίες σχετικά µε τη συµµόρφωση προς την οδηγία, η Επιτροπή θα προβεί στις προβλεπόµενες
διαδικασίες».

Με βάση τις ανωτέρω εξελίξεις ερωτάται η Επιτροπή:

1. εάν γνωρίζει και πώς κρίνει τα γεγονότα και,

2. τι µέτρα σκοπεύει να λάβει για την αποτελεσµατικότερη εφαρµογή της οδηγίας.

(1) ΕΕ L 166 της 28.06.1991, σελ. 77
(2) Ερώτηση Ε-0823/96, ΕΕ C 280 της 25.09.1996, σελ. 87

Απάντηση του κ. Monti εξ ονόµατος της Επιτροπής

(3 Φεβρουαρίου 1998)

Η Επιτροπή δεν γνωρίζει τις πληροφορίες στις οποίες αναφέρεται το Αξιότιµο Μέλος ούτε τις δυσκολίες που
φαίνεται να αντιµετωπίζει ο τραπεζικός τοµέας. Ως εκ τούτου, η Επιτροπή προτίθεται να στείλει επιστολή στις
ελληνικές αρχές ζητώντας να ενηµερωθεί πλήρως για το συγκεκριµένο θέµα.

Παράλληλα, η Επιτροπή παρακαλεί το Αξιότιµο Μέλος να θέσει στη διάθεσή της οποιαδήποτε λεπτοµερή
στοιχεία έχει στην κατοχή του.

(98/C 196/55) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ E-3941/97

υποβολή: Nikitas Kaklamanis (UPE) προς την Επιτροπή

(12 ∆εκεµβρίου 1997)

Θέµα: ∆ηµιουργία ελληνικού τµήµατος στο Ευρωπαı̈κό Σχολείο 3

Οι εκπρόσωποι των γονέων του ελληνικού τµήµατος στο Ευρωπαϊκό Σχολείο Βρυξελλών 1 (UCCLE) έχουν
συγκεντρώσει υπογραφές και έχουν προβεί σε ενέργειες ώστε να επιτευχθεί η δηµιουργία επιπλέον ελληνικού
τµήµατος στο υπό κατασκευή 3ο Ευρωπαϊκό Σχολείο Βρυξελλών. Η δηµιουργία αυτού του τµήµατος κρίνεται ως
άκρως απαραίτητη, αφού στο ήδη υπάρχον ελληνικό τµήµα του Ευρωπαϊκού Σχολείου Βρυξελλών 1 παρατη-
ρούνται φαινόµενα υπερπληθυσµού και διαχωρισµοί τάξεων, ενώ η κατάσταση αυτή ωθεί πολλά ελληνόπουλα στο
να παρακολουθούν µαθήµατα σε βελγικά σχολεία, κάτι που τα στερεί από τη δυνατότητα να διδαχθούν σωστά τη
µητρική τους γλώσσα.

Ασφαλώς το θέµα είναι εξαιρετικά σηµαντικό, και άπτεται της ευαισθησίας που πρέπει να επιδεικνύει η
πολυπολιτισµική Ευρώπη για τη γλώσσα, τον πολιτισµό και τις παραδόσεις των χωρών που την απαρτίζουν.

Θα ήθελα να είχα την επίσηµη θέση της Ευρωπαϊκής Επιτροπής για το θέµα, καθώς και για το αν προβλέπεται η
δηµιουργία πρόσθετου ελληνικού τµήµατος στο υπό κατασκευή Ευρωπαϊκό Σχολείο, τη στιγµή µάλιστα που κάτι
τέτοιο έχει ήδη προβλεφθεί για µαθητές άλλων εθνικοτήτων.


